



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL TAS-HEELAT JORDAN SPECIALIZED FINANCING Date: 15-10-2025 01:29:28 PM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات الأردنية للتمويل المتخصص التاريخ: 15-10-2025 01:29:28 PM الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>AL TAS-HEELAT JORDAN SPECIALIZED FINANCING announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلن شركة التسهيلات الأردنية للتمويل المتخصص عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p>Material Event</p>	<p>الحدث الجوهري</p>
<p>Date of event: 15-10-2025</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 15-10-2025</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>The Board of Directors of ALTAS-HEELAT Jordan Specialized Financing Company, at its eighth meeting of the year 2025, held on Wednesday, October 15, 2025, decided to approve the Executive Management's recommendation to issue loan bonds. This is to provide the liquidity necessary to manage the company's operations and reduce bank interest expenses, as follows: - Issuing non-convertible nominal loan bonds into callable shares, in the amount of (10) million Jordanian dinars, with a term of one (1) year, and a fixed interest rate of 6.5% throughout the life of the bonds. - The loan bonds will be issued in denominations of 10,000 Jordanian dinars and multiples thereof. - Interest on the bonds will be paid quarterly. - Nature of the issue: Public offering. - The bonds will be listed on the Amman Stock Exchange. - Authorizing the General Manager or his representative to take all necessary actions to implement the above and include them in the prospectus and/or special information requirements in accordance with the requirements of the Securities Commission, and to sign agreements and correspondence in this regard. - Authorizing the General Manager or his representative to sign the paying and registration agent agreement, the subscription bank agreement, and any other agreement with the investment bank or any other party.</p>	<p>قرر مجلس ادارة شركة التسهيلات الاردنية للتمويل المتخصص باجتماعه الثامن لعام 2025 والمنعقد يوم الاربعاء الموافق 2025/10/15، الموافقة على توصية الادارة التنفيذية باصدار اسناد قرض وذلك لغايات توفير السيولة اللازمة لتسيير أعمال الشركة وتخفيض نفقات الفوائد البنكية وكما يلي: - اصدار اسناد قرض اسمية غير قابلة للتحويل الى أسهم قابلة للإستدعاء بمبلغ (10) مليون دينار اردني مدتها سنة (1) واحدة وبسعر فائدة ثابت خلال عمر الاسناد مقدارها 6.5%. - أن تصدر أسناد القرض بفتة 10,000 دينار أردني ومضاعفاتها. - أن يكون دفع الفائدة على الأسناد بشكل ربع سنوي. - طبيعة الاصدار: عرض عام للجُمهور. - سيتم إدراج الأسناد في بورصة عمان. - تفويض المدير العام أو من ينوب عنه باتخاذ كافة الاجراءات اللازمة لتنفيذ ما جاء في أعلاه وتضمينه في نشرة الاصدار و/أو شروط المعلومات الخاصة وفق متطلبات هيئة الأوراق المالية وتوقيع الاتفاقيات والمراسلات بهذا الخصوص. - تفويض المدير العام أو من ينوب عنه بتوقيع اتفاقية وكيل الدفع والتسجيل واتفاقية بنك الاكتتاب واي اتفاقية اخرى مع البنك الاستثماري او اي جهة اخرى.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation.</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.</p>



Chairman of Board of Directors

User Name: khaled abualrob

رئيس مجلس الإدارة

اسم المستخدم: khaled abualrob